
Verslag Algemene Ledenvergadering (ALV)  

8 november 2023, Remonstrantse kerk Haarlem  

Aanwezig: bestuursleden Bert Kosterman, Chris Brunner, Christophe Reijman (voorzitter), Lida 

Zaremba, Martijn Los (notulen), Nico de Bont (afwezig: Frank Dijkstra), 40 leden.   

De voorzitter opent de vergadering om 19.45 en heet alle deelnemers welkom. Vier leden die de 

vergadering nog niet eerder hebben bezocht stellen zich voor.  

Mededelingen en ingekomen stukken 

• De VWG is van plan een ooievaarwerkgroep op te starten. Geïnteresseerden wordt gevraagd 

zich bij het bestuur aan te melden voor deelname.    

Notulen ALV 29 maart 2023 

• De notulen van de vorige bijeenkomst van de ALV (op 29 maart 2023) zijn voorafgaand aan 

de vergadering gedeeld. Er zijn geen opmerkingen en de notulen worden vastgesteld door de 

ALV. 

Bestuurszaken  

• Samenstelling en ambitie bestuur 

o Het bestuur draagt Martijn Los voor als nieuw bestuurslid. Hij zal zich in eerste 

instantie richten op de taak als tweede secretaris en het structureren en 

professionaliseren van de werkzaamheden van het bestuur. De ALV steunt de 

voordracht per acclamatie.  

o Voor drie bestuursleden is herbenoeming aan de orde. Christophe Reijman gaat op 

voor een nieuwe termijn van drie jaar als voorzitter per oktober 2023. De termijn van 

Bert Kostermans en Chris Brunner zou met terugwerkende kracht per maart 2023 

moeten worden verlengd. Voor Bert geldt dat hij zijn taak als penningmeester graag 

wil overdragen. Zijn herbenoeming is tot het moment dat een vervanger wordt 

aangesteld. De ALV steunt de nieuwe termijn van deze drie bestuursleden per 

acclamatie. 

o Er is nog een vacature in het bestuur voor een algemeen bestuurslid, met een focus 

op PR en social media.  

• Risico’s en maatregelen & Financiën/ledenadministratie 

o Sinds een paar maanden werken we met een nieuw administratiepakket: Conscribo. 

Het programma is eerst een periode naar tevredenheid getest en sinds kort omgezet 

in een betaald abonnement. 

o Het programma wordt gebruikt voor de leden- (met alle noodzakelijke beveiliging 

van persoonsgegevens) en financiële administratie. Daarnaast worden de mailings 

(nieuwsbrief, uitnodiging ALV etc.) via het programma verstuurd. Een maximum van 

10.000 mails per jaar is inbegrepen in het abonnement, daarboven geldt een 

meerprijs. In alle opzichten is dit programma een professionele stap voorwaarts. 

o Het programma is online beschikbaar, zodat de administratie niet langer lokaal is 

opgeslagen. Toegang tot (onderdelen van) het programma voor verschillende 

(bestuurs-)leden wordt mogelijk gemaakt, zodat back-up voor 

bestuurswerkzaamheden is voorzien. 



o Het opstellen van een beleidsplan is een voorwaarde voor het behoud van de ANBI 

status. Dit is ingevuld door het meerjarenplan 2023-2026. Het meerjarenplan is 

tevens een uitstekende manier om de werkzaamheden van de VWG te stroomlijnen 

en gecoördineerd uit te voeren.  

• Archivering 

o Hein Jansen werkt aan een handleiding voor het archiveren van Fitis via 

www.natuurtijdschriften.nl 

o Het fysieke archief van VWGZKL is ondergebracht bij het Noord-Hollands archief. 

o Dia’s en geluidsopnames worden niet door het NH archief geaccepteerd. Ton 

Lansdaal gaat beginnen met het digitaliseren van dia’s. Tom van Spanje geeft aan ook 

diverse dia’s en boekjes met veldnotities te hebben en deze mogelijk te willen 

digitaliseren. Er wordt nog gekeken hoe dit aangesloten kan worden op het lopende.     

o Voor directe archivering van bestuursstukken e.d. wordt opslag “in de cloud” 

voorzien. 

• AVG en WBTR 

o Op basis van verplichtingen uit nieuwe wetgeving op het gebied van besturen 

(WBTR) is een aanpassingen van de statuten noodzakelijk. Omdat de laatste versie 

van de statuten stamt uit 1988, wordt meteen een hele update van de statuten 

voorzien.  

o In aanvulling op de aanpassing van de statuten wordt gekeken naar de noodzaak van 

het opstellen van een huishoudelijk reglement. 

o Een privacy reglement is al eerder opgesteld om te voldoen aan de AVG. 

o Het streven is om wijzigings- en vaststellingsbesluiten van statuten en hhr bij de 

volgende ALV (voorjaar 2024) voor te leggen. 

Financiën 

• De penningmeester presenteert de financiële stand van zaken tot 1-11-2023 en een 

prognose tot eind 2023. De prognose laat een klein negatief resultaat (63 euro) zien, terwijl 

de begroting voorzag in een overschot van 2400 euro. Dit wordt met name veroorzaakt 

doordat de bestuurskosten hoger zijn uitgevallen dan begroot (oorzaken: nieuwjaarsreceptie 

en ALV, mailchimp en bestuursetentje). Ook de post diverse uitgaven is iets hoger uitgevallen 

(aanschaf van Conscribo). 

• Ook het projectenfonds en publicatiefonds worden toegelicht. Hiervoor zijn de uitgaven lager 

dan begroot. In 2023 is alleen vanuit het projectenfonds bijgedragen aan de 

Kennemervogeldag en het beschikbaar stellen van het boek Gruttoland aan de partners in 

het gebiedsproces NNN Dijkland (Spaarnwoude). 

• De penningmeester presenteert de begroting voor 2024. We proberen bestuurskosten laag 

te houden. Fitis wordt iets goedkoper, doordat deze aan een aantal leden (plm 65) digitaal 

wordt verzonden (minder drukkosten). De ALV stemt in met de begroting voor 2024. 

• Voor 2024 wordt een bijdrage voorzien aan een publicatie over de Kennemerduinen. 

Auteurs/initiatiefnemers zijn Jelle van der Helm (schrijver Pierboek) en Henk Wijkhuisen. De 

ALV stemt in met een bijdrage aan dit initiatief.   

Uit de commissies  

• Natuurbescherming (Chris): Er worden drie voorbeelden benoemd van activiteiten die zijn 

voortgekomen uit initiatieven van leden (reigerkolonie Wandelbos Hoofddorp, gierzwaluwen 

Hillegom en broedvogels Zaanenpark Haarlem). 

http://www.natuurtijdschriften.nl/


• Veldwerk (Christophe): Er is altijd behoefte aan nieuwe tellers, meld je aan via commissie 

en/of bestuur! Er is afgestemd met gebiedsbeheerders (m.n. AWD) over coördinatie van 

tellingen. Er wordt gewerkt aan verzameling van gegevens over stadsvogels (o.l.v. Berry van 

der Hoorn) op basis van o.a. MUS tellingen (i.o.m. SOVON) voor een publicatie.  

• Fitis (Lida): De Fitis wordt vanaf dit jaar ook digitaal aangeboden, zo’n 65 leden maken 

hiervan reeds gebruik. Er wordt benadrukt dat het volledig afschaffen van de papieren Fitis 

nadrukkelijk niet het doel is. Het plastic hoesje voor verzending is vervangen door een 

papieren envelop. In de Fitis is de rubriek “Gezocht” toegevoegd, et alle oproepen voor 

vrijwilligers. De ALV deelt een compliment uit voor de kwaliteit van de Fitis.  

• Activiteitencommissie (Christophe namens Michel Top): Oproep voor leden die willen  

helpen bij het organiseren van excursies en/of lezingen. Het regelmatig organiseren van 

lezingen is een belangrijk speerpunt. In januari wordt een lezing van de ravenwerkgroep 

Nederland georganiseerd (waarschijnlijk 17 januari, exacte plaats en tijd volgt).  

• Jeugdledencommissie (Johan Stuart): Deze commissie draait goed. De jeugdleden gaan elke 

tweede zondag van de maand op stap (met zo’n 8-15 deelnemers per keer).  

• PR commissie (Ingrid Buntsma): De stand heeft afgelopen jaar op vijf evenementen gestaan 

(o.a. Kennemervogeldag, vogelhospitaal, volkstuinencomplex). Tevens een oproep voor 

geïnteresseerden voor het bemannen van de PR stand. 

• Website (Lida namens Abé Holshuijsen): Er is gestart met een project om de website te 

vernieuwen.  

Rondvraag  

• Ingrid Buntsma roept namens de Nederlandse Bijenhoudersvereniging op tot het melden van 

nesten van Aziatische hoornaars (een invasieve exoot). Deze oproep zal ook via nieuwsbrief 

of Fitis worden verspreid. 

 

Na de pauze geeft Christophe Reijman een lezing over de boerenlandvogels van de zuidelijke 

Haarlemmermeer, een zeer geslaagd project van de VWGZKL. 


